
Geacht college, gemeenteraadsleden, belangstellenden,

Gedeputeerde Floor Vermeulen heeft in 2016 een moedige stap 
gezet. Hij heeft de burgerparticipatie Zwethzone een serieuze kans 
geven. Hierdoor geïnspireerd zijn we met een team mensen aan de 
gang gegaan.

Dit team, bestaande uit medewerkers van Antea Group, de provincie 
Zuid-Holland, de gemeente Westland, de gemeente Midden Delfland 
en een aantal vertegenwoordiger van Burgerparticipatie de 
Zwethzone, heeft in twee fasen een vergelijkingsrapport opgeleverd, 
waarin de Bestemmingsplanvariant van de provincie en de 
Westlandvariant van de burgerparticipatie met elkaar werden 
vergeleken.

Omdat wij niet alle conclusies van het rapport deelden en een aantal 
besparingsmogelijkheden zagen heeft de burgerparticipatie een 
eigen oplegnota aan het vergelijkingsrapport toegevoegd.

Helaas is na het opleveren van dit rapport en de oplegnota een einde 
gekomen aan de participatie in het verdere proces. Ook is voor de 
burgerparticipatie onduidelijk gebleven wat met onze verdere 
voorstellen en initiatieven (o.a. een voorstel voor het behoud van de 
verzorgingsplaats) is gedaan.

Groot was dan ook onze teleurstelling toen de gedeputeerde ons 
vóór de officiële vrijgave informeerde over de gekozen derde, 
zogenaamde Wippoldervariant.

In het coalitieakkoord van de vorming van het gemeentebestuur is 
vastgelegd dat de gemeente Westland een duidelijke voorkeur heeft 
voor de Westlandvariant met twee verdiepte liggingen. Uw raad 
heeft daarom ook voorgesteld om dit ontwerp met een financiële 
bijdrage te willen ondersteunen.

Nu ligt aan u voor de vraag om deze beoogde financiële bijdrage ook 
toe te kennen aan de Wippoldervariant. Een variant die zonder 
inspraak van de burgers tot stand is gekomen.



Wij pleiten voor een transparante vergelijking zodat u zelf een 
weloverwogen afweging te maken tussen de verschillende 

alternatieven.

Uiteraard zijn vergelijking op kosten, verkeersveiligheid, 
doorstroming en kosten van beheer en onderhoud hierbij belangrijke 
factoren, maar het behoud van schaars groen, de recreatieve en 
ecologische waarde van de groene keten en het woongenot van de 
omwonenden mag niet ondergeschikt gemaakt worden in deze 

afweging.

Verder vraag ik u om een zorgvuldige afweging te maken in het al dan 

niet behouden van de verzorgingsplaats.

Ik vraag u om uw besluit op basis van een eerlijke vergelijking te 
heroverwegen, opdat u een goed onderbouwd besluit kunt nemen 
over de wijze van besteding van gemeenschapsgelden. Bedragen 
voor uitkoop van de verzorgingsplaats zouden ook benut kunnen 

worden voor realisatie van de Westlandvariant.

Ik dank u voor de aandacht.

Indien u verder nog vragen heeft zal ik deze graag beantwoorden.
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